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Onderwerp:  Onteigening Brug Ouderkerk aan de Amstel  

 

De commissie adviseert: 

 

Dat de voordrachten ‘Onteigening Brug Ouderkerk aan de Amstel’ met het verslag van deze vergadering 

als hamerstuk wordt doorgeleid naar PS van 8 juli 2019. 

 

Uittreksel concept-verslag Interim-Statencommissie 24-06-2019: 

7.a. Onteigening Brug Ouderkerk aan de Amstel 

 

Mevrouw Kaper (duolid CU) realiseert zich dat een onteigeningsprocedure grote impact kan hebben op 

grondeigenaren. Soms is onteigening noodzakelijk om provinciale plannen te kunnen uitvoeren. De CU wil 

niet lichtvaardig met onteigening omgaan. Waarom heeft minnelijke werving niet tot overeenstemming geleid 

met de grondeigenaren? 

Naast schriftelijke biedingen moet er ook daadwerkelijk contact zijn met de grondeigenaren en moet 

voldoende tijd worden genomen voor overleg en eventuele onderhandelingen. Is dat gebeurd? 

 

De heer Hollebeek (PvdD) vraagt of het een overweging is om te onderhandelen over gedeeltelijke verwerving 

en minder parkeerplaatsen. 

 

De heer Van Tiggelen (PVV) merkt op dat de PVV geen voorstander is van het instrument onteigening. Echter 

nut en noodzaak zijn duidelijk, waardoor de fractie met tegenzin begrip kan opbrengen voor het 

voorliggende besluit. Spreker sluit zich aan bij de vragen die zijn gesteld door de CU. 

 

De heer Steeman (D66) noemt onteigening een laatste redmiddel. Gezien dit plan kan D66 ermee leven dat 

dit besluit genomen wordt. Het bevreemdt de fractie dat in openbare stukken naam en toenaam van de te 

onteigenen personen zijn genoemd. 

 

Mevrouw Kuiper (CDA) zegt dat het CDA akkoord gaat met het besluit tot onteigening. Volgens vaste 

jurisprudentie moet er sprake van zijn dat tijdens de administratieve procedure ook overleg wordt gevoerd. 

Het CDA neemt aan dat de provincie daaraan voldoet. Graag hoort het CDA het antwoord op de vraag van de 

CU. 

 

Gedeputeerde Rommel licht toe dat er veel gesprekken met partijen zijn geweest. Er was dus niet alleen 

schriftelijk contact. Het plan kan niet af met minder parkeerplaatsen. Waar van het onteigeningsinstrument 

gebruik moet worden gemaakt, blijft de provincie in overleg met de partijen. In dit geval liggen partijen te ver 

uiteen, waardoor het middel van onteigening moet worden ingezet.  

 

Tweede termijn: 
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De heer Hollebeek (PvdD) vraagt of minder parkeerplaatsen niet de bedoeling was vanuit planvorming of was 

het niet bespreekbaar voor de grondeigenaren, die onteigend dreigen te worden. 

 

Gedeputeerde Rommel antwoordt dat het onbespreekbaar was voor te onteigenen partij. 

 

De voorzitter constateert dat de voordracht als hamerstuk kan worden doorgeleid naar Provinciale Staten. 


